

## 账单 INFORMATION INVOICE

姓名 Guest Name : 海尔天猫  
 房间号码 ROOM NO. :  
 公司名称 Company :  
 到店日期 ARRIVAL : 2024/02/23 08:58:19  
 团队 Group :  
 离店日期 DEPARTURE : 2024/02/24 14:00:00  
 账号 Acc No. : G2402020024  
 收银员 Cashier : SMNORA  
 作为温德姆会员, 您此次消费所获得的分数将会很快转入您的账户。  
 打印日期 Print Date : 24-02-24 13:11  
 如果您不是会员, 欢迎加入。  
 Page No. : 1 of

As Wyndham Rewards you could have earned Wyndham Rewards points for this,

please provide your membership number or contact us for enrollment.

日期 DATE	消费 Charge	付款 Payment
02/23 宴会厅 312人*300元/人	93600	0.00
02/23 宴会厅 LED	2000	0.00
02/23 宴会厅 啤酒551瓶*6元/瓶	3306	0.00
02/23 宴会厅 饮料112瓶*4元/瓶	448	0.00
	总额 Total 99354	0.00
	余额 Balance	99354

我同意为此账单中所有款项承担付费义务, 在相关人员, 公司, 组织或发卡行拒绝为此账单中任何部分支付时我同意承担责任。

I accept all the above charges and to be held personally liable for this bill in the event that the indicated person, company, association or credit card issuer fails to pay for any part of the full account of these charges, or any subsequent late charges not recorded above.



中国将在2016年5月1日正式施行增值税。届时在次生效期后产生的酒店住宿及相关酒店消费将会被加收增值税费。

Value added tax(VAT) will be implemented in China as of 1 May 2016, and the room charge and charges for other hotel service will be subject to VAT if Vat is in effect at the time such charges are charged.

客人签字 Guest's Signature

中国 浙江杭州市余杭区余杭塘路2699号沙田国际大厦 邮编: 311100

NO. 2699 Yuhangtang Road, Yuhang District, Hangzhou City, Zhejiang 311100, P. R. China

电话 Tel: +86 (571) 88335888 传真 Fax: +86 (571) 88337888

[www.wyndhamhotels.com](http://www.wyndhamhotels.com)